
Tweede gesprek met wethouder Roeland van der Zee 
 
Op verzoek van vertegenwoordigers van de wijken is op maandag 22 juli een gesprek geweest met wethouder 
Roeland van der Zee en twee van zijn beleidsmedewerkers. 
Aanwezig waren Maaike Huisman van wijkvereniging Arnhemse Allee, Ad Bontje van St. BBRB, Jan Lareman en Dirk 
Jan Riphagen van het bewonersoverleg Geitenkamp/Monnikenhuizen. 
In dit gesprek is met name stil gestaan bij de rechtszitting van de voorzieningenrechter op 9 juli waarin de rechter de 
gemeente erop gewezen heeft met betere verslaglegging te komen. 
Wij waren tijdens de rechtszitting verrast dat de gemeente haar huiswerk te beperkt gedaan had waardoor de rechter 
niet kon worden geconfronteerd met de (in onze ogen) verkeerde handelswijze van St. Onderdak en hun gedraai dat 
tijdens de hoorzitting plaatsvond.  
 
We hebben onze grote zorgen geuit bij de wethouder. Zorgen over het te beperkte onderzoek ter plaatste door de 
gemeente. De wethouder heeft ons verzekerd dat de gemeente de verslaglegging nu goed organiseert en dat ze alle 
informatie opvraagt die van belang is voor de bezwaarprocedure. We hebben de gemeente gericht een vragenlijst 
meegegeven waarin onze zorgen over de hoorzitting, die in september zal plaatsvinden, tot uiting komen. Een precieze 
datum voor het vervolg van de bezwaarprocedure en de hoorzitting zal waarschijnlijk eind augustus bekend zijn. 
 
 


